

Skagen Havkajakklub

Bestyrelsesmøde torsdag den 1. juli 2010
kl. 18.30-19.30.

Dagsorden + referat.

1. Turansvarlig – plan for hverdagsroning i næste uge. (Michael)

- a. Udarbejdelse af plan, som lægges på hjemmesiden og i kalenderen.

Mandag - Michael T. ; Onsdag - John J. ; Fredag - Jesper og Thorkild

2. Kontakt til havnen. (Thorkild)

- a. Orientering.

Thorkild har haft kontakt til Havnen vedr. Den lille container.. Klubben overtager containeren, når Havnen har fået den tømt. Havnen flytter den for os, når vi har gjort klar med 8 hjørnefliser, efter at John og Per Conradsen har sat markeringspæle af til grunden. Havnen vil ved lejlighed lægge grus/sten på det sandede område foran vores containere. Vedr. forespørgselen om at få opsat et færdselsskilt med "parkering forbudt" på indkørselsvejen til skurbyen var Havnemyndighederne positive . De vil tage det op til drøftelse på et kommende møde med deres administrationen.

3. Fondsmidler fra Nordea-fonden (Thorkild)

- a. Orientering om bevilling. – TL oplyser at der er bevilget kr. 5000,- fra Nordeafonden.

4. Forsikringspolice modtaget. (Michael)

- a. Orientering – til betaling.

Der er foretaget rettelse til vores Husforsikring hos Tryg, grundet ændringer i BBR-registreret vedr. m2 og byggeår. Oplysninger skulle nu være samstemmende.

5. Lejekontrakt på klubhusgrunden. (Michael)

- a. Lejekontrakt modtaget – orientering – til underskrift.

Orientering om lejekontrakt og evt. byggetilladelse v/Michael.

6. Slæbested. (John)

- a. Hvor langt er vi? Hvornår skal vi i gang?

Undersøgelser, tegninger og vurderinger er sat i gang sammen med en rådgivende ingeniør i havnebyggeri. JJ og TL holder møde i Ålborg mandag den 12. kl. 09.00

- b. Praktiske arbejder i øvrigt – hvad mangler?

John udarbejder en liste med bl.a.: Per Conradsen, afsætning af grund. – Containere males en ekstra gang + sorte kanter m.m. – Filt på reoler – Filt på udluftning – Buler i dør/låger – Flagstang ved klubhus nedtages, repareres + ny vimpel. – Oprydning i huset – Væg nedtages senere – Masten, unødvendigt isenkram nedtages

7. Status på klubbens økonomi. (Evald)

- a. Hvordan er den økonomiske virkelighed lige nu? - *Se omdelte bilag fra kassereren*
- b. Nye medlemmer – *Se bilag.*

8. Sommerens ture. (Michael)

- a. Status indtil videre. – *Se hjemmeside og kalender.*
Uggerby Å gennemføres som planlagt. I alt 10 deltagere.
- b. Kommende ture og forslag til yderligere arrangementer.

De kommende ture drøftes.

Arrangementudvalget går sammen og ser nærmere på turene til Gudenåen den 24.07.10 og Københavnerturen den 14. og 15. august vedr. deadline for tilmelding, koordinering af transport og bestilling af overnatningsmuligheder, priser og afgangstidspunkter m.m.

9. Firmadage. (Michael)

- a. Hvordan griber vi det an – og hvornår skal det være?

Michael og John udfærdiger et kort program og kommer med forslag til datoer.

10. Eventuelt.

John : Nye billeder på hjemmesiden ?

Links på hjemmesiden ?

Udvalg på hjemmesiden ?

.....

John: Klubhus – oprydning i de forskellige rum ?

John: Svømmehallen i vinterhalvåret ? Evaluering af sidste sæson – rettelser og ændringer til næste sæson drøftes med hallens medarbejdere i august.

----- o o o -----

Ref. Thorkild Lind